

Minister responsible for the
Federal Economic Development Agency
for Southern Ontario



Ministre responsable de
l'Agence fédérale de développement économique
pour le Sud de l'Ontario

Ottawa, Canada K1A 0H5



Congratulations on today's opening of the revitalized park in South Douro!

You have transformed this park into an inclusive, accessible outdoor space for the community to gather. This new facility's picnic area, accessible washrooms, and tennis/pickleball courts will be a place for all to enjoy.

The Government of Canada is happy to support this project and the Township of Douro-Dummer with nearly \$300,000 delivered by the Federal Economic Development Agency for Southern Ontario (FedDev Ontario).

Thank you to all who were involved in making this project a reality.

I wish you all a great event!

Félicitations pour l'ouverture du parc revitalisé à South Douro, qui a lieu aujourd'hui!

Vous avez transformé ce parc en un espace extérieur inclusif et accessible afin que la communauté puisse s'y réunir. Cette nouvelle aire de pique-nique, les toilettes accessibles et les terrains de tennis et de pickleball seront un lieu dont tous pourront profiter.

Le gouvernement du Canada est ravi d'appuyer ce projet et le canton de Douro-Dummer avec près de 300 000 dollars accordés par l'Agence fédérale de développement économique pour le Sud de l'Ontario (FedDev Ontario).

Merci à toutes les personnes impliquées dans la réalisation de ce projet.

Je vous souhaite un excellent événement!

The Honourable Filomena Tassi, P.C., M.P. / L'honorable Filomena Tassi, C.P., députée

November 10, 2023 / le 10 novembre 2023

Canada